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*3534299* 

Het provinciehuis is vanaf 
het centraal station bereik-
baar met stadsbus, lijn 61 
en 64, halte Provinciehuis, 
met de NS Zonetaxi en met 
de OV-fiets. 

Datum 

18 februari 2014  

Ons kenmerk 
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Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.L.F.H. van Sebille-op 

den Buys 

Cluster 

Ecologie 

Telefoon 

(06) 27 74 50 61 

Fax 

(073) 680 76 41 

Bijlage(n) 

- 

E-mail 

MvSebille@brabant.nl 

Bij brief van 29 januari 2014, ingekomen op 29 januari 2014, heeft u namens 

de Partij voor de Dieren schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u op de hoogte van bovenstaande berichtgeving? 

Antwoord: Ja. 

 

2. In een artikel uit het Eindhovens Dagblad van 19 april 2013 geeft de politie volgens uw 

college niet voldoende prioriteit aan opsporing wat betreft de dump van drugsafval.  Bent u van 

mening dat de uiteindelijke inzet van de politie voldoende zal zijn in het front tegen dumpingen 

van drugsafval? 

Antwoord: De prioriteit aan opsporing en de inzet van politie daarop wordt 

bepaald door het ministerie van Veiligheid en Justitie. De provincie Noord-

Brabant is daartoe niet bevoegd. Door aandacht voor het probleem te vragen, 

de werkgroep te formeren en door de aandacht van de media is het probleem 

hoger op de agenda van het Openbaar Ministerie en het ministerie van 

Veiligheid en Justitie gekomen.   

 

3. De werkconferenties tussen omgevingsdiensten, waterschappen en natuur beherende 

organisaties vinden plaats in februari 2014. Binnen welk tijdsbestek verwacht u de door u 

genoemde maatregelen (versterken rol toezichthouders, werkinstructies voor opruimen en 

schoonmaken, registratie en kennisdeling en publieksinformatie) te hebben doorgevoerd? 

Antwoord: Het probleem is complex, criminele organisaties zullen steeds blijven 

proberen de maatregelen van de overheid te omzeilen. Vanwege de 

complexiteit kunnen we daar ook geen termijn of tijdsbestek voor aangeven.  
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We beschouwen deze bijeenkomsten wel als een start voor een nauwe en 

groeiende samenwerking tussen betrokken partijen, waardoor het criminele 

organisaties steeds lastiger gemaakt wordt. 

 

4. Zijn er of komen er natuurgebieden met verscherpt toezicht?  

Antwoord: Nee, de toezichthouders in natuurgebieden krijgen instructies over 

kenmerken van productielaboratoria en signalen van (voorgenomen) 

dumpingen en hoe en waar ze deze informatie kunnen melden. Met  

‘voorgenomen’ dumpingen bedoelen we dat er: soms  van te voren al 

activiteiten zijn waar te nemen in gebieden die er normaal niet zijn, zoals auto’s 
of busjes die op ongebruikelijk tijden of plaatsen rondrijden. 

 

5. Worden er vanuit de werkgroep extra maatregelen genomen naar aanleiding van deze 

voorvallen, zoals de inzet van extra toezicht? Zo ja welke? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, deze voorvallen hebben geen invloed op het plan van aanpak 

zoals deze in samenwerking met de partners is gemaakt. 

 

6. Is het bosgebied tussen Loon op Zand en Tilburg een aandachtsgebied m.b.t. drugsafval? 

Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Neen, daar is geen reden toe, omdat het drugsafval in elk bos- of 

natuurgebied gedumpt kan worden. 

 

7. De gemeente Loon op Zand heeft het afval door een gespecialiseerd bedrijf laten afvoeren. Bij 

het afvaldepot zullen monsters worden genomen en ook is er een onderzoek naar de herkomst van 

de vaten ingesteld. Wordt de provincie betrokken bij het onderzoek? Zo ja, op welke wijze? Zo 

nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, dit valt niet onder bevoegdheid van de provincie.  

 

8. Is er milieuschade naar aanleiding van bovenstaande voorvallen in Loon op Zand en 

Tegelen? En op welke wijze wordt dat onderzocht? Wat voor milieuschade kan er optreden bij 

het dumpen van afval uit drugslaboratoria? 

Antwoord: Uit recente informatie van de gemeente Loon op Zand is gebleken 

dat er geen sprake is van milieuschade i.c. bodemverontreiniging ten gevolge 

van de dumpingen. Ons is niet bekend of milieuschade is ontstaan in Tegelen.  

De vaten in de gemeente Loon op Zand waren volledig geseald door middel 

van plastic folie. Daardoor is geen bodemverontreiniging ontstaan. In de regel 

wordt milieuschade onderzocht door een daartoe gecertificeerd bedrijf grond en 

water monsters te laten nemen en/of metingen te laten doen in grond en water.  

Door lekkende vaten kunnen bodem, grondwater en oppervlaktewater 

verontreinigd worden met gedumpte chemicaliën. In de directe omgeving van 

het gedumpt afval kunnen dampen van chemicaliën in de lucht hangen.  
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9. Heeft u een beeld van de milieuschade in Brabant door dumping van afval uit 

drugslaboratoria? Zo ja, wat was de milieuschade in Brabant door dumping van afval uit 

drugslaboratoria in 2012 en 2013? 

Antwoord: Nee, dat beeld is er niet omdat de provincie niet alle gegevens heeft 

van de dumpingen.  

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 

Voorzitter, Secretaris, 

 

  

 

      

 


